

**Публікації про НаУКМА та публікації
викладачів НаУКМА у засобах масової
інформації (ЗМІ)**

за жовтень 2020 р.

ІНФОРМАЦІЙНИЙ БЮЛЕТЕНЬ

Публікації про НаУКМА

Газети

1. Вікторов О. XIV Всеукраїнське літературно-мистецьке свято "Просто на Покрову" / Олесь Вікторов ; фото Світлани Юліної // Літературна Україна. – 2020. – 17 жовтня (№ 39–40). – С. 4. –
http://elib.ukma.edu.ua/OA/Articles/Viktorov_XIV_vseukrainska_literaturno_mystetske_sviato.pdf
*Володарем Всеукраїнської літературно-мистецької премії імені Василя Юхимовича став **Олександр Жигун** – народний артист України, художній керівник хорової капели Києво-Могилянської академії.*
2. Є найвпливовіші, а є й – найкращі // Освіта. – 2020. – 28 жовтня – 4 листопада (№ 39-41). – С. 1. –
https://elib.ukma.edu.ua/OA/Articles/Ye_naivlyvovishi_a_ye_y_naikrashchi.pdf

Найвпливовішим університетом України, за версією AcademicInfluence, стала Києво-Могилянська академія.

3. Ільницький М. М. Сонячний годинник Володимира Панченка / Микола Ільницький // Українська літературна газета. – 2020. – 9 жовтня (№ 20). – С. 14–15. –

http://elib.ukma.edu.ua/OA/Articles/Ilnytskyi_Soniachnyi_hodynnyk_Volodymyra_Panchenka.pdf

Володимир Панченко – український літературний критик, літературознавець, письменник, автор монографій, підручників на літературну та історичну тематику, професор Національного університету "Києво-Могилянська академія".

4. Ініціатива академічної доброчесності / [за матеріалами прес-служби МОН] // Освіта України. – 2020. – 26 жовтня (№ 42). – С. 5. –
http://elib.ukma.edu.ua/OA/Articles/Initsiatyva_akademichnoi_dobrochesnosti.pdf

*У Києві презентували проект "Ініціатива академічної доброчесності та якості освіти", який упроваджується в українських школах і вишах. Захід відбувся в "Укрінформі" за підтримки Американських Рад з міжнародної освіти. На заході виступив **Сергій Квіт** (голова НАЗЯВО, професор НаУКМА).*

5. Лауреатом Премії Вінченца став Леонід Фінберг // Літературна Україна. – 2020. – 3 жовтня (№ 37-38). – С. 9. –
http://elib.ukma.edu.ua/OA/Articles/Laureatom_premii_Vintsenza_stav_Leonid_Finberh.pdf

*Директор Центру досліджень історії та культури східноєвропейського єврейства НаУКМА і головний редактор видавництва "Дух і літера" **Леонід Фінберг** став Лауреатом Премії імені Станіслава Вінченца 2020 року.*

6. Радіодиктант національної єдності // Освіта. – 2020. – 28 жовтня – 4 листопада (№ 39-41). – С. 1. –
https://elib.ukma.edu.ua/OA/Articles/Radiodyktant_natsiolnoi_yednosti.pdf

*Ювілейний XX Всеукраїнський радіодиктант національної єдності цього року відбудеться 9 листопада. Науковою консультанткою стала докторка філологічних наук, професорка НаУКМА **Лариса Масенко**.*

7. Салімонович Л. Квартиранти Петра Лісового / Лариса Салімонович // Україна молода. – 2020. – 7 жовтня (№ 96). – С. 2. –
http://elib.ukma.edu.ua/OA/Articles/Salimonovych_Kvartyranty_Petra_Lisovoho.pdf

*Харківська літературна резиденція отримала в постійне користування квартиру в будинку "Слово". Квартиру передав випускник Києво-Могилянської Бізнес-школи **Андрій Набока**.*

8. Сюндюков І. Час збирати скарби: побачила світ книжка Людмили Підкуймухи "Мова Львова, або Коли й батяри говорили" / Ігор Сюндюков // День. – 2020. – 29 жовтня (№ 205-206). – <https://day.kyiv.ua/uk/article/ukrayinci-chytayte/chas-zbyraty-skarby>

Людмила Підкуймуха – доцентка кафедри української мови НаУКМА.

9. У Кропивницькому перейменували вулицю на честь Володимира Панченка // Українська літературна газета. – 2020. – 23 жовтня (№ 21). – С. 8. – http://elib.ukma.edu.ua/OA/Articles/U_kropyvnytskomu_pereimenuvaly_vulytsiu.pdf

Володимир Панченко – український літературний критик, літературознавець, письменник, автор монографій, підручників на літературну та історичну тематику, професор Національного університету "Києво-Могилянська академія".

Журнали

10. Григорчук Ю. М. Повернення у слові: віднайдені в архіві Р. Братуня автографи Віри Вовк / Юлія Григорчук // Слово і час. – 2020. – № 5. – С. 120–125. – https://elib.ukma.edu.ua/OA/Articles/Hryhorchuk_Povernennia_u_slovi.pdf

Віра Вовк – українська та бразильська письменниця, літературознавиця, прозаїк, драматург, перекладачка та науковець, почесний доктор Києво-Могилянської академії.

11. Дикий Є. О. Шанси реформувати Національну академію наук зсередини дорівнюють нулю. Потрібне зовнішнє управління: ціле покоління перспективних учених втекло з України назавжди / Євген Дикий // Країна. – 2020. – 22 жовтня (№ 41). – С. 32–35. – http://elib.ukma.edu.ua/OA/Articles/Dykyi_Shansy_reformuvaty_Natsionalnu_akademiiu_nauk_izseredyny_dorivniuiut_nuliu.pdf

Євген Дикий – кандидат біологічних наук, викладач Києво-Могилянської академії (2001-2008), ветеран АТО, директор Національного антарктичного наукового центру.

12. Корбич Г. Г. Конференція у Варшавському університеті / Галина Корбич // Слово і час. – 2020. – № 5. – С. 126–127. – https://elib.ukma.edu.ua/OA/Articles/Korbych_Konferentsiia_u_Varshavskomu_universyteti.pdf

На науковій конференції "Дитинство в часи кризи XX-XXI ст. у літературі та культурі країн Центральної та Східної Європи" з доповіддю виступила старша викладачка кафедри літературознавства НаУКМА Оксана Пашко.

13. Кровицька О. В. Нове видання в серії "Могилянський підручник" : рецензія на: О. Я. Лаврінець, К. С. Симонова, І. А. Ярошевич. Сучасна українська літературна мова. Морфеміка. Словотвір. Морфологія: підручник. За ред. О. Я. Лаврінець. Київ : Видавничий дім "Києво-Могилянська академія", 2019 / О. В. Кровицька, Ю. В. Осінчук // Українська мова. – 2020. – № 2. – С. 112–116. – https://elib.ukma.edu.ua/OA/Articles/Nove_vydannia_v_serii_Mohylianskyi_pidruchnyk.pdf

14. Милованов Т. С. "Українці не готові до шоківих реформ. Валандаємося, замість вирішити проблеми" / текст: Ангеліна Кованда ; фото: Тарас Подолян // Країна. – 2020. – 29 жовтня (№ 42). – С. 17–20. – http://elib.ukma.edu.ua/OA/Articles/Mylovanov_Ukrainci_ne_hotovi_do_shokovykh_reform.pdf

Тимофій Милованов – експериментатор розвитку економіки, торгівлі та сільського господарства (випускник НаУКМА).

15. Павличко Д. В. Кравчукові сказав: "Став негайно на голосування, бо я тебе задушу!" : [інтерв'ю] / текст: Павло Щириця ; фото: Тарас Подолян // Країна. – 2020. – 15 жовтня (№ 40). – С. 36–40. – http://elib.ukma.edu.ua/OA/Articles/Pavlychko_Ukraintsiv_zmushuvaly_vbyvaty_svoi_kh_zemliakiv.pdf
Дмитро Павличко – почесний доктор НаУКМА.
16. Полюхович Ю. Ю. "Давай побудуємо бункер і зрубасмо по мільйону" : [інтерв'ю] / текст: Наталія Адамович ; фото: Тарас Подолян // Країна. – 2020. – 1 жовтня (№ 38). – С. 44–46. – http://elib.ukma.edu.ua/OA/Articles/Poliukhovych_Davai_pobuduiemo_bunker_i_zrubaiemo_po_milionu.pdf
Юрій Полюхович – випускник НаУКМА (магістр з історії).
17. Топ-100 великих українців. Люди, які визначали перебіг історії з часів Київської Русі до наших днів – рейтинг НВ [електронний ресурс] // Новое время. – Електронні дані. – 2020. – 11 жовтня. – <https://nv.ua/ukr/ukraine/events/top-100-velikih-ukrajinciv-yaki-vplinuli-na-istoriyu-novini-ukrajini-50116669.html>
В'ячеслав Брюховецький, почесний президент НаУКМА, увійшов до Топ-100 великих українців за версією журналу "Новое время": "відродив один із найвідоміших навчальних закладів в історії України – Києво-Могилянську академію. Ба більше, він перетворив її на сучасний виш із класичними європейськими традиціями".
18. Футей Б. П. Моя історія: досягнути недосяжну зірку : уривок із споминів / Богдан Футей // Універсум. – 2020. - № 9–10. – С. 47–48.
Богдан Футей – правник, адвокат, політичний і громадський діяч, почесний доктор Києво-Могилянської академії.
19. Цифровой маркетинг в Украине. Мы – не лидеры! Но без digital маркетинг уже невозможен! : (материалы блиц-опроса экспертов) // Маркетинг и Реклама. – 2020. – № 10. – С. 8–13.
На питання відповідав Максим Параска, випускник НаУКМА, комерційний директор Мoneуueo. Максим запустив різноманітні проєкти з КСВ з НаУКМА, Міністерством цифрової трансформації тощо.

Інтернет-ресурси

20. Галшка Гулевичівна підписала дарчу на заснування школи, з якої постала Києво-Могилянська академія [електронний ресурс] // Galinfo. – Електронні дані. – 2020. – 15 жовтня. – https://galinfo.com.ua/news/galshka_gulevychivna_pidpysala_darchu_na_zasnuvannya_shkoly_z_yakoi_postala_kyievomogylyanska_akademiya_353333.html
Почалася ж історія Києво-Могилянської академії саме 400 років тому – 15 жовтня 1615-го – із дарчої грамоти Галишки Гулевичівни. Її будинок, що вона відписувала братству під школу, зберігся донині – на вул. Григорія Сковороди, 8 на київському Подолі. 2002-го року його ґрунтовно відреставрували.
21. Лебедина О. Могилянка обиратиме нового президента. Вибори нового ректора мають відбутися 11 листопада [електронний ресурс] / Оксана Лебедина // zn.ua. – Електронні дані. – 2020. – 28 жовтня. – <https://zn.ua/ukr/UKRAINE/mohiljanka-bude-vibirati-novoho-prezidenta.html>

Претендентів троє – Андрій Мелешевич, Тетяна Ярошенко і Олександра Гуменна. Сьогодні МОН направило в Могилянку листа з переліком кандидатів.

- 22. Найкращі викладачі України безкоштовно підготують школярів до ЗНО: що відомо [електронний ресурс] // 24 освіта. – Електронні дані. – 2020. – 23 жовтня. – https://education.24tv.ua/yak-pidgotuvatisya-do-zno-bezkoshtovni-onlayn-ukrayina-novini_n1442018**

*З 26 жовтня на платформі iLearn розпочнуться щоденні вебінари для школярів. Це будуть онлайн-заняття для старшокласників, щоб підготувати їх до ЗНО у 2021 році. Викладач математики: **Юрій Захарійченко**, працює в Національному університеті "Києво-Могилянська академія" і є автором багатьох підручників та статей з математики. Протягом його курсу на учнів чекають математичні фокуси, спецефекти, головоломки тощо.*

- 23. Новикова Е. Києво-Могилянська академія в основному перейшла на "дистанційку" з початку вересня [електронний ресурс] Елена Новикова // Ukranews. – Електронні дані. – 2020. – 12 жовтня. – <https://ukranews.com/ua/news/731703-kyievo-mogylyanska-akademiya-v-osnovnomu-navchayetsya-dystantsijno>**

*Національний університет "Києво-Могилянська академія" в основному перейшов на дистанційне навчання з 1 вересня, тоді як Міністерство просить перевести учнів на "дистанційку" на 2 тижні. Про це віцепрезидент з науково-педагогічної роботи **Василь Ожоган** повідомив Українським Новинам.*

- 24. Новим президентом НАН став Анатолій Загородній [електронний ресурс] // Новинарня. – Електронні дані. – 2020. – 7 жовтня. – <https://novynarnia.com/2020/10/07/novym-prezydentom-nan/>**

*У середу, 7 жовтня, обрали нового президента Національної академії наук України. Ним став 69-річний фізик **Анатолій Загородній**. У 1992-2005 роках був професором Києво-Могилянської академії. У 2009-2011 роках – головний учений секретар НАН України.*

- 25. Петришин О. Гетьман би радів: як відновлюють Мазепин корпус Києво-Могилянської академії [електронний ресурс] / Олена Петришин ; фото Бориса Корпусенка, Сергія Росінського та Олени Петришин // Вечірній Київ. – Електронні дані. – 2020. – 21 жовтня. – <https://vechirniy.kyiv.ua/news/het-man-by-radiv-yak-vidnovlyuyut-mazepyn-korpus-kyievo-mohylyans-koi-akademii>**

У провідній альма-матер України реставрують Староакадемічний корпус, який три століття тому збудували на замовлення гетьмана Івана Мазепи. За три роки будівельники замінили 80% даху, укріпили основу будинку, арки та почали реставрувати фасад.

- 26. Понад третина українців не схвалюють створення вільної економічної зони на Донбасі – ШПА [електронний ресурс] // Українська правда. – Електронні дані. – 2020. – 15 жовтня. – <https://www.pravda.com.ua/news/2020/10/15/7270049/>**

35,8% українців не схвалюють створення вільної економічної зони на Донеччині та Луганщині. Джерело: Школа політичної аналітики НаУКМА з посиланням на результати всеукраїнського репрезентативного опитування.

- 27. Порошенко привітав Могилянку і могилянців: тут плакають європейські цінності та ідеали [електронний ресурс] // Прямий. – Електронні дані. –**

2020. – 13 жовтня. – <https://prm.ua/poroshenko-privitav-mogilyanku-i-mogilyantsiv-tut-plekayut-yevropeyski-tsinnosti-ta-ideali/>

П'ятий президент України та лідер "Європейської Солідарності" Петро Порошенко привітав Києво-Могилянську академію з 405-річчям. Важко уявити якою була б Україна, якби не було Могилянки.

28. Стасюк І. Реставрація Мазепиного корпусу Могилянки під загрозою через нерегулярне фінансування [електронний ресурс] / Ірина Стасюк // Хмарочос. – Електронні дані. – 2020. – 22 жовтня. – <https://hmarochos.kiev.ua/2020/10/22/restavratsiya-mazepynogo-korpusu-mogilyanky-pid-zagrozoju-cherez-neregulyarne-finansuvannya-foto/>

Цьогоріч із запланованих 42 мільйонів гривень на реставраційні роботи з держбюджету виділили шість мільйонів.

29. ТОП 10 найвпливовіших університетів України [електронний ресурс] // Osvita.ua. – Електронні дані. – 2020. – 28 жовтня. – <https://osvita.ua/vnz/rating/77205/>

На сайті AcademicInfluence складено рейтинг впливовості університетів світу Influential schools, частиною якого є окремий рейтинг впливовості закладів вищої освіти України. Відповідно, найвпливовішими університетами України за версією AcademicInfluence є Києво-Могилянська академія, Львівський національний університет ім. Івана Франка та Київський політехнічний інститут.

30. Центр психосоціальної реабілітації пропонує безкоштовну допомогу переселенцям і ветеранам АТО [електронний ресурс] // Донецькі новини. – Електронні дані. – 2020. – 16 жовтня. – <https://dnews.dn.ua/news/756142>

Центр психосоціальної реабілітації НаУКМА надає безкоштовну психологічну допомогу. Зокрема, допомога надається переселенцям, ветеранам АТО / ООС, сім'ям і дітям ветеранів АТО / ООС, а також волонтерам.

31. Шовкун Л. "Повернення Величка": перше в історії повне видання легендарного літопису змусить переписати енциклопедії [електронний ресурс] / Леся Шовкун // Новинарня. – Електронні дані. – 2020. – 21 жовтня. – <https://novynarnia.com/2020/10/21/samijlo-velychko/>

Урочиста презентація першого повного видання Літопису здійснена до 300-річчя його написання й 350-річчя Самійла Величка у Національному заповіднику "Гетьманська столиця". Самійло Величко, літописець Гетьманщини, ймовірно, закінчив Києво-Могилянську академію.

32. Штогрін І. До Дня радянського політв'язня УІНП презентував відеоцикл про Стасів-Калинець, Руденка та Караванського [електронний ресурс] / Ірина Штогрін // Радіо "Свобода". – Електронні дані. – 2020. – 30 жовтня. – <https://www.radiosvoboda.org/a/den-radyanskogo-dysyidenta-video-uinp/30921572.html>

Документальний цикл про українських дисидентів-політв'язнів презентував Український інститут національної пам'яті та проєкт "Історична правда". Над циклом, зокрема, працювала професорка НаУКМА Лариса Масенко.

Публікації викладачів НаУКМА

Газети

33. Брюховецька Л. І. Образ світлий: Раїса Недашківська як національна акторка : [початок] / Лариса Брюховецька // Літературна Україна. – 2020. – 17 жовтня

(№ 39-40). – С. 18. –

http://elib.ukma.edu.ua/OA/Articles/Briukhovetska_Obraz_svitlyi_Raisa_Nedashkivska.pdf

34. Брюховецька Л. І. Образ світлий: Раїса Недашківська як національна акторка : [закінчення] / Лариса Брюховецька // Літературна Україна. – 2020. – 31 жовтня (№ 41-42). – С. 18–19. –

http://elib.ukma.edu.ua/OA/Articles/Briukhovetska_Obraz_Svitlyi.pdf

35. Павліченко Н. В. "Меланхолія вічних споруд". У Національному музеї Ханенків представлена експозиція, яка присвячена 300-річчю від дня народження знаного графіка, архітектора та археолога Джованні Баттіста Піранезі / Надія Павліченко // День. – 2020. – 30 жовтня. –

<https://day.kyiv.ua/uk/photo/melanholiya-vichnyh-sporud>

Журнали

36. Агєєва В. П. Битва за культурний суверенітет. Як зародилася дискусія, що триває вже сотню років / Віра Агєєва // Український Тиждень. – 2020. – 30 жовтня – 5 листопада (№ 44). – С. 38–42. – <https://tyzhden.ua/History/249214>

37. Єрмоленко В. А. Децентралізація чи новий феодалізм? / Володимир Єрмоленко // Країна. – 2020. – 29 жовтня (№ 42). – С. 3. –

http://elib.ukma.edu.ua/OA/Articles/Yermolenko_Detsentralizatsiia_chy_novyi_feodalizm.pdf

38. Єрмоленко В. А. Чорний лебідь Білорусі / Володимир Єрмоленко // Країна. – 2020. – 1 жовтня (№ 38). – С. 3. –

http://elib.ukma.edu.ua/OA/Articles/Yermolenko_Chornyi_lebid_Bilorusi.pdf

39. Лютий Т. В. День без Ночі / Тарас Лютий // Український Тиждень. – 2020. – 30 жовтня – 5 листопада (№ 44). – С. 37. – <https://tyzhden.ua/Columns/50/249239>

40. Лютий Т. В. Значення й присутність / Тарас Лютий // Український Тиждень. – 2020. – 23-30 жовтня (№ 43). – С. 37. – <https://tyzhden.ua/Columns/50/248911>

41. Лютий Т. В. Новий занепад Заходу? / Тарас Лютий // Український Тиждень. – 2020. – 2-8 жовтня (№ 40). – С. 39. – <https://tyzhden.ua/Columns/50/248266>

42. Лютий Т. В. Раблезіанські оповідки / Тарас Лютий // Український Тиждень. – 2020. – 9-16 жовтня (№ 41). – С. 39. – <https://tyzhden.ua/Columns/50/248489>

43. Масенко Л. Т. Мовна ситуація України з погляду соціолінгвістів / Лариса Масенко // Дивослово. – 2020. – № 10. – С. 24–26.

44. Пекар В. А. Мечта президента / Валерій Пекар // Новое время страны. – 2020. – 22 октябрю (№ 39). – С. 18.

Інтернет-ресурси

45. Гарань О. В. Лише 17% (!) українців взяли участь у "5 фішечках" від

Зеленського [електронний ресурс] / Олексій Гарань // Українська правда. Блоги. – Електронні дані. – 2020. – 26 жовтня. – <https://blogs.pravda.com.ua/authors/haran/5f968afca2089/>

46. Гарань О. В. Офіс Президента заблокував зустріч Зеленського з групою "1 грудня" [електронний ресурс] / Олексій Гарань // Українська правда. Блоги. – Електронні дані. – 2020. – 6 жовтня. – <https://blogs.pravda.com.ua/authors/haran/5f7c99e9b7cbc/>

47. Лігостова О. Україна напередодні місцевих виборів та президентського опитування – коментарі експертів [електронний ресурс] / Оксана Лігостова // Голос Америки. – Електронні дані. – 2020. – 23 жовтня. – <https://ukrainian.voanews.com/a/ukraina-miszevi-vybory/5633326.html>
"Зростають місцеві бюджети, зростає реальна влада. Тобто це – реальна боротьба за ресурс", – сказав "Голосу Америки" професор політології НаУКМА Олексій Гарань.

48. Масенко Л. Т. Його життєва історія свідчить про незнищенність нашого народу. Пам'яті Олександра Пономарева [електронний ресурс] / Лариса Масенко // Громадське. – Електронні дані. – 2020. – 17 жовтня. – <https://hromadske.ua/posts/jogo-zhittyeva-istoriya-svidchit-pro-neznishennist-nashogo-narodu-pamyati-oleksandra-ponomareva>

49. Місцеві вибори – особливості карантинної кампанії та ініціатив Президента України [електронний ресурс] // Укрінформ. – Електронні дані. – 2020. – 23 жовтня. – <https://www.ukrinform.ua/rubric-presshall/3120458-miscevi-vibori-osoblivosti-karantinnoi-kampanii-ta-iniciativ-prezidenta-ukraini.html>

В Укрінформі відбулась прес-конференція "Місцеві вибори – особливості карантинної кампанії та ініціатив Президента України", організована фондом "Демократичні ініціативи" імені Ілька Кучеріва. На ній, зокрема, виступили, Науковий директор "Демократичних ініціатив", професор політології НаУКМА Олексій Гарань та генеральний директор Київського міжнародного інституту соціології, професор кафедри соціології НаУКМА Володимир Паніотто.

50. Нечипоренко М. КСУ: як меншість може "законно" руйнувати Україну [електронний ресурс] / Марина Нечипоренко // Укрінформ. – Електронні дані. – 2020. – 28 жовтня. – <https://www.ukrinform.ua/rubric-politics/3125672-ksu-ak-mensist-moze-zakonno-rujnuvati-ukrainu.html>

Останні рішення Конституційного суду викликають не просто здивування, а сіють сумніви в тому, що він взагалі на боці держави. Микола Хавронюк, професор кафедри кримінального та кримінального процесуального права НаУКМА, директор з наукового розвитку і член правління Центру політико-правових реформ, прокоментував можливе визнання неконституційною статті 366-1 КК "Декларування недостовірної інформації".

51. Пекар В. О. Місцеві вибори – це поразка Зеленського. "Слуга народу" розвалюється на очах [електронний ресурс] / Валерій Пекар // Gazeta.ua. – Електронні дані. – 2020. – 27 жовтня. – <https://gazeta.ua/blog/54079/miscevi-vibori-ce-porazka-zelenskogo-sluga-narodu-rozvaluyetsya-na-ochah>

52. Пекар В. О. Результатів опитування Зеленського ми не дізнаємося [електронний ресурс] / Валерій Пекар // Gazeta.ua. – Електронні дані. – 2020. – 15 жовтня. – <https://gazeta.ua/blog/54027/rezultativ-opituvannya-zelenskogo-mi-ne-diznayemosya>

Валерій Пекар – співзасновник Громадянської Платформи "Нова Країна", віце-президент Українського союзу промисловців і підприємців (УСПП), викладач Києво-Могилянської бізнес-школи.

53. «П'ять важливих запитань» від Президента мобілізують електорат – експерти [електронний ресурс] // Укрінформ. – Електронні дані. – 2020. – 23 жовтня. – <https://www.ukrinform.ua/rubric-politics/3122475-pat-vazlivih-zapitan-vid-prezidenta-mobilizuut-elektorat-eksperti.html>

В Укрінформі відбулась пресконференція "Місцеві вибори – особливості карантинної кампанії та ініціатив Президента України", організована фондом "Демократичні ініціативи" імені Ілька Кучеріва. На ній, зокрема, виступили, Науковий директор "Демократичних ініціатив", професор політології НаУКМА Олексій Гарань та генеральний директор Київського міжнародного інституту соціології, професор кафедри соціології НаУКМА Володимир Паніотто.

54. Рада може ухвалити зміни до антикорупційних законів, врахувавши рішення КСУ – експерт [електронний ресурс] // Укрінформ. – Електронні дані. – 2020. – 29 жовтня. – <https://www.ukrinform.ua/rubric-politics/3126240-rada-moze-uhvaliti-zmini-do-antikorupciynih-zakoniv-vrahuvavsi-risenna-ksu-ekspert.html>

55. Стулень К. Ветеранський десант на виборах-2020: чи будуть перемоги на політичному фронті? [електронний ресурс] / Катерина Стулень // Новинарня. – Електронні дані. – 2020. – 21 жовтня. – <https://novynarnia.com/2020/10/21/veteranskyj-desant/>

Професор політології Києво-Могилянської академії Олексій Гарань прокоментував масовий похід ветеранів на вибори.

56. Чи служать партії народу? Що відбувається з партійними осередками в регіонах напередодні місцевих виборів – дослідження VoxUkraine [електронний ресурс] / Ольга Снопок, Анастасія Гавриш, Дар'я Куліш, Мар'ян Мельник, Ольга Рибій // Новое время. – Електронні дані. – 2020. – 15 жовтня. – <https://nv.ua/ukr/ukraine/politics/miscevi-vibori-v-ukrajini-shcho-vidbuvayetsya-z-partiynimi-oseredkami-analiz-voxukraine-50117853.html>

Автори публікації – бакалаври політології НаУКМА, Олена Рибій – кандидатка політичних наук, старша викладачка НаУКМА.

Бюлетень підготували

співробітники інформаційно-бібліографічного відділу

Наукової бібліотеки НаУКМА

Павлів Н. Г. та Копитова О. О.

www.library.ukma.edu.ua

E-mail: library@ukma.edu.ua

Tel: +38 (044) 425-60-35